
Exemple d'acta d'una reunió

Centre juvenil de temps lliure CUQUES DE LLUM
C/ Lope de Vega, 25-27
08018 Barcelona

Acta de reunió ordinària
Reunió: núm. 12
Data: 14-12-2012 Hora: 19 hores Lloc: Sala de reunions del centre
Assistents:

Nom Càrrec Signatura

Anna Gómez Sunyer directora

Enric Ortega Parets coordinador del servei

Irene Suárez Papiol integradora social

Joan Garcia Pedreña animador sociocultural

Lorena Pazos Bruguera animadora sociocultural

Carme Parra Rodríguez administradora

Jordà Barrants Parralo monitor

Yolanda Surís Pes monitora

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l'acta anterior.

2. Valoració d'un projecte per afavorir la participació de col·lectius de recent arribada.

3. Valoració de les activitats realitzades.

4. Precs i preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ

1. Aprovació de l'acta anterior

La directora ha procedit a la lectura de l'acta de l'última reunió, celebrada el 30 de novembre
d'aquest any, i s'aprova per unanimitat.

2. Valoració d'un projecte per afavorir la participació de col·lectius de recent arribada

La Direcció ha suscitat la necessitat de plantejar propostes per afavorir la participació en les
activitats del centre de noies i nois procedents de la immigració que viuen al barri per facilitar la seva
integració des d'una perspectiva intercultural.

En aquest sentit, s'ha acordat la realització de les accions següents:

- Irene Suárez pren la responsabilitat d'identificar i quantificar als diferents col·lectius



susceptibles d'incorporar-se a aquest projecte, i de fer una valoració qualitativa sobre ells.

- Lorena Pazos i Joan Garcia s'encarregaran de plantejar propostes d'activitats interculturals i
dissenyar com dur-les a terme en un context integrador.

- Quan la proposta estigui definida, es buscaran els mitjans per difondre-la a partir dels centres
educatius i els serveis socials.

- Carme Parra buscarà recursos de finançament a través de subvencions o ajudes per poder
desenvolupar el projecte.

S'emplaça als assistents a una propera reunió per al seguiment de les accions indicades.

3. Valoració de les activitats realitzades

Enric Ortega va repassar les diferents actuacions dutes a terme al llarg del trimestre i va explicar el
seu desenvolupament i valoració en termes de satisfacció de les i els joves que van participar,
valorant aquesta com molt positiva. En aquest sentit, va destacar el bon fer de les i els professionals
que van dur a terme la seva execució i els va felicitar per això.

En aquesta línia, va plantejar a l'auditori propostes per millorar l'eficiència de l'activitat avaluativa,
amb la finalitat de procedir a la millora contínua en els processos de selecció, planificació i execució
de les activitats més idònies.

Es va emplaçar als participants a reflexionar sobre aquesta qüestió i es va acordar que, en dur a
terme la planificació de noves activitats, s’esforcessin per incorporar els nous principis.

4. Precs i preguntes

Irene Suárez, tot i compartint la bona línia en el desenvolupament de les activitats, va manifestar la
seva preocupació per la dificultat que suposaria en un futur atendre a un major contingent de joves
usuaris, especialment si poden requerir algun suport addicional com és el cas del col·lectiu
immigrant. En aquest sentit, va plantejar la possibilitat de comptar amb la participació de voluntariat
o comptar amb el concurs d'un mediador o mediadora cultural. Carme Parra va anotar aquest
suggeriment per parlar-ne amb la Direcció.

Jordà Barrants va fer constar el seu interès i el de les seves companyes en el desenvolupament del
nou projecte, però va plantejar la necessitat que es duguessin a terme accions formatives en
matèria d'interculturalitat (característiques i necessitats del col·lectiu, pautes de relació, etc.), per
poder prestar una atenció més adequada i eficaç. Enrique Ortega va respondre que es contemplaria
aquesta petició.

TEMES PENDENTS

Sense temes pendents.

FINALITZACIÓ

La reunió es dóna per finalitzada a les 20.15 hores.

Signat:

Anna Gómez Sunyer (directora) Enrique Ortega Parets (coordinador del servei)


